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Abstract (en)
The outlet (1) has a conduit (2) provided with an air inlet (3) and an air outlet (4) separated by a central part, and an adjusting mechanism housed
inside the central part. The mechanism has an adjusting flap (6) that includes a connecting edge and is reattached with a wall of the conduit via the
connecting edge by an attaching unit. The attaching unit has deformable zones made of flexible elastic material for permitting rotation of the flap,
where each zone is in the form of an elastic tab (12). The deformable zones are regularly arranged along the connecting edge of the flap.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à une bouche de ventilation (1) auto-réglable comprenant un conduit (2) présentant une entrée (3) et une sortie
(4) séparée par une partie centrale (5) à l'intérieur de laquelle est logé un mécanisme de régulation comprenant au moins un volet de régulation
(6) comprenant un bord de liaison par lequel il est rattaché à une paroi du conduit et présentant pour ce faire des moyens d'attache, caractérisé
en ce que les moyens d'attache comprennent au moins une zone déformable (12) réalisée dans un matériau élastique souple apte à permettre un
pivotement du volet.
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